
Pivovarna Union

Še enega pisma
ne sme biti
DIREKTOR Pivovarne Union, Boris Eržen
ugotavlja, da bi moralo do stabilizacijskih
ukrepov priti že pred časom.

• »Delavci se zavedajo, da samo z odre-
kanji lahko uresničimo tisto, kar se nadeja-
mo uresničiti. Še enega pisma ne sme biti!

Uhion ise je prilagodil trošenju tako kot
je ustvarjal . . . Moram reoi, da se je tovarna
lepo razvila, obnovili smo proizvodnjo, pove-
čali proizvodne kapacitete, modernizirali teh-
nologijo, nimamo nobenih večjih dolgov«,
meni direktor Boris Eržen.

V trenutni težki ekonomski situaciji se s
skrbjo ozirajo v leto 1973, vendar v Unionu
upajo, da bodo lahko z zglednimi odnosi y
kolektivu in s pripravljenostjo na stabollizacij-
ske ukrepe dali svoj delež k vsesplošni stabi-
lizacijski politiki v letu 1973.

• »Siiio optimisti . . . Vsi ukrepi bodo pri-
spevali k umiritvi našega gospodarstva. Vsa
prizadevanija v delovnem kolektivu v letu
1973 bodo morala biti usmerjena v družbeni
standard delavcev. Vse preveč sta se v pretek-
losti uveljavila interes individualnega zasluž-
karstva in dirka za dinarjem z egoističnimi
izpadi.

Vsekakor bo morala priti do izraza soli-
darnost delavcev in njihovo večje razumeva-
nje za skupne interese«, meni Boris Eržen.
ris Eržen.

Poleg tega pa Boris Eržen meni, da bo po-
trebno v letu 1973 vrednotiti tudi delo. Na
osnovi lanskih podatkov namreč ugotavljajo,
da so delavoi pivovarne prikrajšani pri do-
hodkih, ob tem da je bila njihova storilnost
dvakrat večja kot pri drugih tovarnah iste
»branže«.

• »če ne bomo tega dospgli, bo pričela
produktivnost upadati tam, kjer je danes naj-
večja. Uresničiti bomo morali staro sindikal-
no parolo — za boljše delo, boljše plači-
lo ...«, je ob koncu dejal tudi Boris Eržen.


